
Title (en)
Recipient for smoker's articles.

Title (de)
Raucherwarenbehältnis.

Title (fr)
Boîte pour articles à fumer.

Publication
EP 0350739 A1 19900117 (DE)

Application
EP 89112046 A 19890701

Priority
• CH 271188 A 19880714
• US 27384288 A 19881121

Abstract (en)
At least one additional recipient (21) is attached to a recipient (1) for smoker's articles, for example for receiving a cigarette pack (10). This additional
recipient (21) is, in particular, provided for the disposal of waste from smoker's articles, ash and the like. The additional recipient (21), such as for
example an ashtray, can be firmly connected to the recipient (1) for smoker's articles or in a manner to be redetachable therefrom. <IMAGE>

Abstract (de)
An einem Raucherwarenbehältnis (1), beispielsweise fur die Aufnahme einer Zigarettenschachtel (10), ist mindestens ein Zusatzbehältnis (21)
angebracht. Dieses Zusatzbehältnis (21) ist insbesondere für das Deponieren von Raucherwarenabfällen, Asche und dergleichen vorgesehen. Das
Zusatzbehältnis (21), wie beispielsweise ein Aschenbecher, kann fest mit dem Raucherwarenbehältnis (1) oder wieder lösbar davon verbunden sein.
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